
STYRELSEMÖTESPROTOKOLL Sida 1 (2)

Förening: Fritsla Fiber
Datum: 2014-01-02
Ort: Fritsla

Ordförande: Frank Hallberg
Sekreterare: Stefan Hansen
Justerare: Gullik Webjörn

Övriga närvarande: Mats Uhlen, Henrik Hansson, Susanne Nystedt, Shachar Ramot, Joakim Gustavsson, 
Henrik Skoglund, Fredrik Johansson

§ 1. Mötet öppnat

Ordförande hälsar alla välkomna.

§ 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§ 3. Val av justerare och protokollförare

Gullik Webjörn valdes till att jämte ordförande justera protokollet.

Till protokollförare valdes Stefan Hansen.

§ 4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lästes upp och godkändes. Protokollet lades därefter till handlingarna.

§ 5. Kostnaden till fibernät för företag

Kostnaden för företag kommer att vara samma som för vanliga fastigheter. Styrelsen kommer att förhandla 
med tjänsteleverantör om bästa möjliga avatal för anslutna företag

§ 6. Hur jobbar vi vidare med att få fler att ansluta sig

 Fler utskick som är direktadresserade till icke anslutna hushåll

 Knacka dörr

 Nya skyltar ska tryckas för uppsättning vid infarterna,’Välkommen till Fritsla’ skyltarna som ska 

demonteras skall användas

 Frank ska dela ut informationsblad till ca 60 hushåll i Harpebo, så att dom kan ansluta sig till vårat 

nät

 Ny annons i Markbladet

§ 7. Avgränsning av områden och områdesansvariga

Inget beslut i denna fråga, skall diskuteras vidare vid senare möten

§ 8. När skall vi ha medlemsstämma?

Den 27/2 klockan 19:00 i folkets hus, Fritsla

§ 9. Övriga frågor

 Nya riktlinjer för hyresfastigheter:

o En normal anslutnings avgift betalas per fastighet
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o Hyresgäster som vill ansluta sig får betala 50:- per månad + 200kr per år utöver 

abbonemangskostnaden

 Vi skall kontakta Bynet för att kräva mer engagemang från deras sida, då vi känner att de inte 

ansträngt sig tillräckligt fram till nu

o Stefan kontaktar Markus som skall uppdatera kostnadskalkylen 

o Frank skall diskutera våra synpunkter med Adrian

 Vi diskuterade möjlig anslutning till stamnätet (Bornet) via Kilen, styrelsen ansåg att detta är något 

som är mycket intressant och bör vara en del av projektet

§ 10. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte ska hållas 2014-02-27 i anslutning till stämman i Folkets hus

§ 11. Avslutning

Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat.

Ordförande

.......................................................................

Protokollförare

.......................................................................

Justeras

.......................................................................
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